
 
 

VOORBLAD T.B.V. COMMISSIEBEHANDELING 
 
 
Behandelaar  Richard van Noord 
 
Onderwerp  Ontwikkeling vervolg Kustvisie - Landtong 
 
Voorstel agenderen voor de commissie Fysiek Domein februari 
 
 
De commissie wordt gevraagd: 
U wordt gevraagd om input te leveren op basis van een presentatie door de SVE Group waarbij, door 
de SVE Group, ingegaan wordt op de aandachtspunten die door uw commissie op 30 november 2022 
zijn meegegeven. 
 
Voorgaande moet ons in staat stellen om de ontwikkeling verder op te pakken en een herzien plan te 
kunnen toetsen, uitgaande van de aspecten zoals beschreven in het collegeprogramma.  
 
 
Achtergrondinformatie voor de commissie: 
Op 30 november 2022 is het initiatief ‘Eco Resort Gooimeer’ ter consultatie aan u voorgelegd. Daarbij 
is aangegeven dat deze tweede consultatie moet leiden tot een concrete commissie-opvatting op 
basis waarvan het project verder kan worden opgepakt.  
 
De gemaakte aandachtspunten tijdens de commissie zijn gedeeld met de SVE Group en zijn op 30 
januari bestuurlijk met de SVE Group besproken. Daarbij is vooral ingegaan op elementen als 
ecologie en natuurwaarden, toegankelijkheid, passendheid qua maat en schaal, openbaarheid en 
wijze van uitgifte van de grond. Deze elementen komen in de presentatie aan uw commissie aan de 
orde. 
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